

The Hong Kong Ethics Development Centre

香港道德發展中心

A Showcase of Partnership

The inauguration of the Hong Kong Ethics Development Centre (EDC) in 1995 in collaboration with six major business chambers is symbolic of the close partnership forged between the ICAC and the business community in promoting ethical practice.

合作的典範

廉政公署與香港六大商會合作，於一九九五年創立香港道德發展中心，象徵著廉署與香港商界攜手推廣商業道德的決心。



The Centre operates a resource centre and offers a full range of consultancy service on corporate ethics programme:

- Codes of conduct
- Business and professional ethics training
- Best practices

香港道德發展中心設有資源中心，提供全面的企業道德推廣諮詢服務：

- 紀律守則
- 商業及專業道德培訓
- 最佳工作常規



The Hong Kong Ethics Development Centre is:

- a non-profit making organisation established under the auspices of the Community Relations Department of the ICAC
- tasked with promoting business and related ethics in Hong Kong on a long-term basis
- guided by the Hong Kong Ethics Development Advisory Committee with members drawn from representatives of six leading chambers of commerce in Hong Kong

香港道德發展中心是：

- 一所非牟利機構，由廉署轄下的社區關係處創辦
- 旨在於香港長遠推廣商業道德
- 由香港道德發展諮詢委員會督導其工作，委員來自香港六大主要商會

